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Aan de voorzitter van de raad 

 

 

Steller vragen: De heer N.P. van Duijn 

 

 

Onderwerp: Klok centrum Buiten 

 

 

Het college wordt verzocht de volgende vraag te beantwoorden: 

 

1. Heeft u nog plannen gemaakt om de aangenomen motie over de Buitenklok (RV-77, 2 
november 2006) uit te voeren? 

2. Zo ja, wat zijn deze plannen dan? 
3. Zo nee, waarom heeft u ons niet geïnformeerd over het niet uitvoeren van de motie 

Buitenklok? 

 

 

Toelichting: 

 

In 2006 is een motie aangenomen waarin het college verzocht is om een Buitenklok in het centrum van 

Almere Buiten. Nu het opknappen van het centrum van Buiten aardig opschiet is het moment gekomen 

dit stedelijk element toe te voegen. Want u zult met ons eens zijn dat een stadscentrum pas een echt 

stadscentrum is als er een winkelcentrum is, een terras, een parkeerprobleem, en een klok. In de eerste 

drie is voorzien; nu de klok nog. Eigenlijk horen daar ook monumentale bomen bij, maar we realiseren 

ons dat dat een project van 100 jaar of meer kan worden.  

 

 

Ondertekening en naam: 

 

De heer N.P. van Duijn (Leefbaar Almere) 
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Geachte heer Van Duijn, 

 

Op 19 januari jl. heeft u ons college schriftelijke vragen gesteld inzake Klok centrum 

Buiten. In deze brief beantwoorden wij uw vragen.  

 

1. Heeft u nog plannen gemaakt om de aangenomen motie over de 

Buitenklok (RV-77, 2 november 2006) uit te voeren? 

Uw motie is aangenomen in november 2006, toen de aandacht lag bij de 

doorontwikkeling van centrum Almere Buiten en de uitvoering van het Masterplan. 

Het centrum zou voor meerdere jaren ingrijpend in verbouwing zijn, zowel aan de 

noordzijde van het spoor als aan de zuidzijde. Het realiseren van een Buitenklok, 

naar uw voorkeur op een romantische plek in het centrum, was in deze jaren niet 

aan de orde. Wij hebben toentertijd ook aangegeven dat er geen dekking was voor de 

motie. De afronding van het Masterplan heeft door meerdere oorzaken vertraging 

opgelopen. Inmiddels zijn grote delen van het centrum afgerond. Het hart van het 

centrum, het Baltimoreplein, is echter nog in ontwikkeling.  

 

In het voorjaar van 2013 hebben winkeliers, vastgoedeigenaren, maatschappelijke 

partners, betrokken bewoners en de gemeente zich verenigd in een zogenaamd 

Dreamteam om de negatieve spiraal in het centrum te doorbreken. Wij werken 

samen vanuit de koers “Samen creëren van ons Buiten Thuis”, met als doel een 

aantrekkelijk en gezellig centrum te creëren. De samenwerking heeft al tot 

bijzondere initiatieven en resultaten geleid. Een groeiende groep Buitenaren voelt 

zich verbonden en denkt enthousiast mee. Wij hebben de raad in de Aanjaaggelden 

2015 een voorstel gedaan voor het realiseren van een ontmoetingskas/ 

ontmoetingsplek op het Baltimoreplein. Wij hebben geen signalen ontvangen van 

Buitenaren die een Buitenklok in het centrum missen.  

 

Hoewel uw motie tot op heden geen uitvoering heeft gekregen, beschouwt ons 

college deze nog wel degelijk als een stimulans om een romantische ontmoetingsplek 

in het centrum Almere Buiten te realiseren. Nu de voltooiing van het centrum 

nadert gaan wij dit concreter invullen.  

 

2. Zo ja, wat zijn deze plannen dan? 

De motie uit 2006 spreekt over een Buitenklok als romantische ontmoetingsplek in 

het centrum. Wij willen bij de uitvoering van de motie het accent meer leggen op de 

ontmoetingsplek dan op de klok. De reden hiervoor is dat iedereen tegenwoordig 

zelf de tijd bij zich heeft op een horloge of mobiele telefoon. Ook heeft het centrum 
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van Almere Buiten al meerdere Buitenklokken, waaronder één bij de Drieklank en 

twee bij het station.  

Daarnaast is het kerkplein bij de Drieklank opnieuw ingericht en daarmee veel 

aantrekkelijker geworden.  

Wij zetten samen met de ondernemers en bewoners in op een unieke, eigentijdse 

ontmoetingsplek met een groene uitstraling op het Baltimoreplein en voorzien de 

realisatie in 2016. 

 

3. Zo nee, waarom heeft u ons niet geïnformeerd over het niet uitvoeren 

van de motie Buitenklok? 

Wij hebben u inderdaad niet volledig geïnformeerd over het niet uitvoeren van de 

motie. Echter wij gaan er vanuit met bovengenoemde plannen wel uitvoering te 

geven aan de strekking van uw motie. 

 

Hoogachtend, 

 

burgemeester en wethouders van Almere, 

 

 

 

de secretaris,       de burgemeester, 

A.J. Grootoonk  A. Jorritsma - Lebbink 


